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El president de l’FCF, Joan Soteras, encapçala la trobada amb els representants de CE

Sabadell, UE Cornellà, Barça Atlètic i Gimnàstic de Tarragona.

La Federació Catalana de Futbol s'ha reunit aquest matí amb els quatre equips catalans

que competiran la temporada 2023-2024 al grup 1 de la Primera Federació. La trobada

informativa,  a  la  Sala de Juntes de l'FCF,  ha estat  dirigida pel  president de l'FCF i

vicepresident de la RFEF, Joan Soteras, qui juntament amb el coordinador territorial de

la RFEF, Josep Ayuso, ha desgranat els diferents punts de l'ordre del dia.

En primer lloc, han repassat el procediment i dates a través de la plataforma Fénix pel

repartiment  i  subvencions  que  rebran  els  clubs  i  que  properament  farà  públic  la

RFEF. Ayuso ha aconsellat als clubs formalitzar la subvenció de trasllats incloent les Illes

Balears, com a potencials rivals en un play-off d'ascens, malgrat aquest curs els equips

insulars no formin part del grups dels catalans. 



Detalls de la Copa Catalunya Absoluta i Copa Federació 

Marta Puiggarí, cap del departament de Competició, ha repassat el procediment de la

Copa Catalunya Absoluta i les respectives subvencions. El president Soteras ha explicat

que s’està estudiant un canvi de format de cara a la temporada vinent per suprimir la

dispersió competicional, una concreció que suposaria la unificació de la Supercopa i les

dues Copes Catalunya. 

En la  reunió també s'ha ressaltat  l'obertura d'inscripcions a  la  Copa Federació des

d'aquesta mateixa setmana. El format serà a partit únic, intersetmanal,  i  a finals de

setembre es resoldrà el campió de la Fase Autonòmica. 



Els  clubs  han  mostrat  el  seu  interès  sobre  detalls  del  contracte  de  televisió,  el

funcionament de la Comissió Audiovisual, la producció i el repartiment econòmic. Unes

variables importants per a les entitats alhora de definir el seu pressupost i planificació.

Pel que fa a la confecció dels grups de la Primera Federació, Oriol Camacho, secretari

general de l'FCF, ha explicat els criteris d'elecció d'entre tres propostes. Camacho ha

informat als clubs que el calendari d'aquesta temporada es coneixerà al voltant de la

setmana del 24 de juliol, si no hi ha cap esmena. 



Les bases de competició

Ayuso ha repassat la circular 158, que inclou les normatives de competició. En aquest

sentit, el president Soteras ha explicat la petició de la UE Cornellà de poder disputar els

seus partits en gespa artificial a partir de la temporada vinent. S'ha generat un debat a

la taula sobre aquesta situació i les condicions d'alguns estadis de gespa natural de la

categoria. 

En representació dels quatre clubs catalans han participat a la trobada Josep Llorca, del

FC  Barcelona;  Bruno  Batlle,  del  CE  Sabadell;  Lluis  Fàbregas  i  Antoine  Jordà,  del

Gimnàstic de Tarragona; i, Gustavo Moliné, de la UE Cornellà. 

Per part federativa, també hi han estat presents el director general de l'FCF, José Miguel

Calle, i el cap del Gabinet de Presidència, Alberto Prieto.
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https://www.youtube.com/watch?v=WeJd1MHSYMg

